
Protokoll nr 15
vid sammanträde i Djurgårdens IF: s Över
styrelse på Stadion den 29.5 1974.

Närvarande: Carl-Hj. Bodman, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, 
Roland Erixon (under sammanträdets 
första del).

Kallade till sammanträdet: lotteristyrelsens medlemmar: Lars- 
Erik Löfman, Ulf Örnmarker, Bertil Ferséus, Rune Andersson samt 
från fotbollens bingofront Gunnar Dyvik och Bengt Lindbergh.

§ 166: Återtagna bingoanmärkningar:
Sammanträdet hade närmast föranletts av en önskan att 
få lotteristyrelsen att efterleva beslutet från För
troenderådssammanträdet i DIF den 30/l 1974 vad avser 
att ansökningshandlingar etc. om bingo, lotterier etc. 
skall underställas Överstyrelsen före deras insändande 
till vederbörande myndigheter. Från Örnmarker m.fl. 
beklagades att så ej skett med förklaring att de trots 
närvaro vid detta sammanträde inte uppfattat beslutets 
innebörd. Utsänt protokoll från sammanträdet förklarades 
ej ha nått vederbörande i lotteristyrelsen. Denna hade 
senare i eget protokoll fastslagit sin behörighet att 
agera utan kontakt med ÖS vid ansökningar om speltill
stånd etc.
För att åstadkomma den önskade kontakten accepterade 
dagens sammanträde att Kaj Alm, föreslagen av Bodman, 
skall ingå i lotteristyrelsen. Han skall kunna utrustas 
med fullmakt av ÖS för snabba åtgöranden i lotteri
ärendena.
Under förmedling av Bengt Lindbergh hade vid samman
trädets början överlämnats ett till ÖS ställt brev 
från den kontrollant, som anmält föreningen till Läns
styrelsen för diverse underlåtenheter i samband med 
fotbollens bingospel på Smeden. Skrivelsen innebar 
att kontrollanten återtog samtliga sina anmärkningar.

§ 167: Nya bestämmelser 1975:

Örnmarker redogjorde efter kontakter med RF m.fl. hur 
bingoverksamheten skall läggas upp för att en för
ening av DIF:s omfattning skall tillgodoses med önskade 
speltillstånd. Dagens ansökningar via olika sektioner 
måste bli norm året ut, men från och med 1975 skall 
ett centralt förfarande ske från föreningen i dess 
helhet.
Örnmarker m.fl. tog upp redovisningen till huvudkassan 
av för inbetalning av bingoskatt översända 5 %-belopp, 
sedan Reine Gustafsson å kansliets vägnar önskat mera 
precision med angivande av speltermin m.m.
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§ 168 : Prov med Bally:

Ett vid styrelsemöte med AIK och Hammarby diskuterat 
och framför allt av AIK rekommenderat förslag, att de 
tre Allians-klubbarna skall överlåta all sin verksam
het på bingoföretaget Bally, ansågs kunna medföra 
vissa nackdelar. Dock beslöts senare att i händelse av 
ytterligare speltillstånd och om lokal kan åstadkomnas 
ta del av Ballys kapacitet.
Örnmarker anmälde en möjlighet för Djurgården att överta 
totala verksamheten på Domino efter ett förslag av nu
varande speldirektören Mattsson. Med ideell insats av 
egna föreningsmedlemmar borde, enligt Ö., ett sådant 
projekt bli en god affär. Från andra håll ifrågasattes 
möjligheten av dylik ideéll föreningsinsats.
Uppdrogs åt Örnmarker, Alm och Theblin undersöka mera 
i detalj vad som finns att göra av förslaget.

§ 169 : Ansökan om extra speltillstånd:

På framställning av Örnmarker beslöts att hos Kungl. 
Maj:t ansökan om tillstånd för bingospel under juni 
månad på av konståknings- och bordtennissektionerna 
disponerad lokal för ett belopp av 200.000 kronor. I 
ansökan skall framhållas, att spelet äger rum till för
mån för de 12 sektioner, vilka f.n. ej bedriver 
bingo. (Den utförligare motiveringen till dessa 12 
sektioners behov, kombinerad med föreningens till c:a 
90.000 kronor beräknade förlustverksamhet bifogas som 
original detta protokoll).

§ 170: Avslutning:
Sedan sammanträdet uttalat sig för nödvändigheten av 
att samtliga parter, som är engagerade i föreningens 
bingo- och lotteriverksamhet, noga följer gällande be
stämmelser och förordningar på så sätt, att även ev. 
insättande taxeringsrevision av det slag som konståk
nings- och bordtennissektionernas bingospel varit ut
satt för, inte ger anledning till anmärkningar, tackade 
ordföranden för visat intresse och för gjorda förslag.

Härefter avslutades sammanträdet.

FOTNOT: Som ordförande i ”Lotteriarrangörernas Riksförbund” meddelade 
Ulf Örnmarker sig ha blivit vald vid dess nyligen arrangerade 
första årsmöte.


